
Komárom Város Polgármesteri Hivatala
Komárom, Szabadság tér 1. Tel.541 -300.

Szám:     /2009.

JEGYZŐKÖNYV

Készült Komárom Város Képviselő -testülete 2009. október 20 -án megtartott
r e n d k í v ü l i ülésén.

Jelen vannak: a csatolt jelenléti ív szerint ,
                       Dr. Szeidl Bernadett aljegyző,

  a Polgármesteri Hivatal előterjesztések szerint illetékes munkatársai.

Zatykó János polgármester köszönti a Képviselő -testület ülésén megjelenteket.
Megállapítja, hogy a Képviselő -testület ülése határozatképes, jelen van 11  fő
képviselő. Az ülést megnyitja.
Javaslatot tesz a napirendekre a meghívóban jelzettek szer int azzal a kiegészítéssel,
hogy zárt ülésen javasolja tárgyalni a 2008. évben elmaradt járda és kerékpá rút
beruházások ütemezéséről és a Kecskés László sétány kialakításáról  szóló
előterjesztéseket.

NAPIREND:

1. Döntés a 2008. évben elmaradt járda és kerékpá rút beruházások ütemezéséről
és a Kecskés László sétány kialakításáról.

      Előadó: Zatykó János polgármester
    Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző (Zárt ülés!)

2. MOL városrész villamos hálózat átadása az E.ON részére (Zárt ülés!)
Előadó: Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

3. Szennyvíztisztító telep értéknövelő beruházására fedezet biztosítása .
Előadó: Zatykó János polgármester

        Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

4. Komárom Európa Futó Egyesület kérelme Szőnyi Ferenc mexikói versenyen való
részvételének támogatására.

      Előadó: Zatykó János polgármester

5. TDM Egyesület  bírósági bejegyeztetésével kapcsolatos hiánypótlás.
Előadó: Zatykó János polgármester

6. A Kelemen L. u. 22. szám alatti lőterem karbantartási munkáira fedezet
biztosítása.
Előadó: Zatykó János polgármester

        Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

- A Képviselő-testület a napirendet 11 igen szavazattal elfogadja.
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1., Napirendi pont: Döntés a 2008. évben elmaradt járda és kerékpárút
beruházások ütemezéséről és a Kecskés László sétány
kialakításáról.

Előadó: Zatykó János polgármester
   Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

A Képviselő-testület az előterjesztést zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 222/2009.(X.20.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

2., Napirendi pont: MOL városrész villamos hálózat átadása az E.ON részére

Előadó: Zatykó János polgármester
   Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

A Képviselő-testület az előterjesztést zárt ülés keretében tárgyalja.

A Képviselő-testület 223/2009.(X.20.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

3., Napirendi pont: Szennyvíztisztító telep értéknövelő beruházására fedezet
biztosítása.

Előadó: Zatykó János polgármester
   Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Kéri ismertetni a bizottságok döntését.

Győri István: Az előterjesztés címét kéri módosítani „S zennyvíztisztító telep
értéknövelő beruházására fedezet biztosítása” címre.
Az 1. pont alatt szereplő irányító központ padlóburkolat  cseréjét – ami 100 E Ft és
nem értéknövelő beruházás, hanem karbantartás – kéri törölni a támogatandó
feladatok közül.
A bizottságok összességében 16.800 E Ft összeget javasolnak a munkák fedezetére
biztosítani.

Zatykó János: A határozati javaslatban szerepeltetni kell, hogy a Képviselő -testület „a
szennyvíztisztító telep 2009. évi értéknövelő beruházásaihoz a 2009. évi
költségvetésében 16.800 E Ft -ot elkülönít”.
Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 11 igen szavazattal elfogadja.
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224/2009.(X. 20.) képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Képviselő -testülete az önkormányzat tulajdonában lévő
szennyvíztisztító telep 2009. évi értéknövelő b eruházásához – az alábbiakban
felsorolt feladatokra – a 2009. évi Költségvetés általános tartalékkerete
terhére 16.800 E/Ft pénzösszeget elkülönít.
- Irányító központ, fekete-fehér öltöző bútor csere
- On-line műszerek vásárlása (20 % önrész, a fennmaradó ré sz a

környezetterhelési díj terhére)
- Rozsdamentes munkák
- Fertőtlenítő 2 db motoros tolózár vásárlása
- Mobil szivattyú vásárlása
- Sűrítő betáplálás szigetelése fűtőszál beépítéssel
- Légbeviteli szabályozórendszer átalakítása

Határidő: azonnal
           Felelős: Zatykó János polgármester

    Császár Irén osztályvezető
    Varga Zsolt osztályvezető

4., Napirendi pont: Komárom Európa Futó Egyesület kérelme Szőnyi Ferenc
mexikói versenyen való részvételének támogatására.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az előterjesztést a Műszaki és a Pénzügyi Bizottság megtárgyalta. A
bizottság elnökével történt egyeztetés alapján a Képviselő -testület 300 E Ft, a
polgármesteri keretből 300 E Ft-ot biztosít. A Komárom Európai Futó Egyesület 200
E Ft támogatást biztosít. A fennmaradó összeget támogatóktól kapják.
Kérdés, észrevétel nincs, kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 11 igen szavazattal elfogadja.

225/2009.(X. 20.) képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Képviselő-testülete a Komáromi Futó Egyesület részére a
2009. november 16-26-a között megrendezésre kerülő mexikói IRONMAN
versenyen Szőnyi Ferenc részvételéhez 300 E/Ft támogatást nyújt a 2009.
évi Költségvetés általános tartalékkerete terhére.
A Képviselő-testület tudomásul veszi, hogy a Polgármester – a 2009. évi
Költségvetésben biztosított polgármesteri kerete terhére - Szőnyi Ferenc
ugyanezen versenyen való részvételéhez 300 E/Ft támogatást nyújt .

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester

 Császár Irén osztályvezető
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5., Napirendi pont: TDM Egyesület  bírósági bejegyeztetésével kapcsolatos
hiánypótlás.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Győri István: A Műszaki és a Pénzügyi Bizottság az előterjesztést tárgyalásra
alkalmasnak tartotta.

Zatykó János: A bíróság a bejegyzéssel kapcsolatban hiánypót lást kért. A határozati
javaslatban biztosítani kell a helyszínt; az önkormányzatnak ki kell nyilvánítania azt a
szándékát, hogy alapító tagként belép a turisztikai egyesületbe. Dönteni kell arról,
hogy egy megismételt alakuló ülésen az önkormányzat kit je löl meg képviselettel.
Az alapszabályban pirossal jelölték azokat a részeket, melyek a bíróságnak
megfelelnek.

Dr. Molnár Attila: Tájékoztatást kér a megalakulás körülményeir ől. Nagyon sok
negatív kritikát hallott olyan személyektől, akik szerettek volna az egyesület
munkájában részt venni, de az alakuló ülésre meghívót nem kaptak.
Horváth Gyula képviselő úrral részt vett egy konferencián, melynek egy része
kizárólag a TDM szervezetekről szólt: működtetésről, pályázatról. Ennek akkor van
értelme, ha a turizmusban szereplő magánszemélyeket, szervezeteket a
legszélesebb körben vonják be. Ez most nem igazán sikerült. Úgy érzi, hogy most az
a fontos, hogy 40 M Ft-hoz lehet jutni. Ezt a szemléletet érzi.
Nem lenne ellenére, hogy megpróbálják a lehető legszéle sebb kört bevonni az
egyesület munkájába. A pályázat szerint egyesületet és nonprofit társaságot is létre
lehet hozni. Javasolja, hogy az egyesület alakuló ülését ismételjék meg.

Zatykó János: Meg kell ismételni az alakuló ülés t. E nélkül nem hozhatnak döntést.
Azzal is egyetért, hogy az érintettek legszélesebb körét vonják be a munkába.

Győri István: Új alakuló ülést kell tartani, melynek jelenléti ívét és jegyzőkönyvét be
kell nyújtani a cégbírósághoz. Fel sem merülhet, hogy nem lesz új alakuló ülés.
Tapasztalata szerint aki a legjobban reklamál, az legközelebb sem fog részt venni az
alakuló ülésen. Meg kell ismételni az alakuló ülést, hogy mindenkinek megadják a
lehetőséget, hogy az egyesület munkájában részt vehessen.
Az előző ülésen még arról volt szó, hogy egy évig is eltarthat egy egyesület
bejegyzése. Ha kicsúsznak az időből, az milyen hatással lesz a pályázati
lehetőségekre?
Az előző ülésen felvetette a képviselet pro blémáját is. Véleménye szerint a várost
minden esetben a polgármester képviseli. Kéri, hogy a képviselettel a mindenkori
polgármestert bízzák meg. Ha az ülésen polgármester úr nem tud megjelenni, akkor
a képviselettel megbízhat valakit.

Nagy Zoltán: Elhangzott, hogy többen jelezték, hogy az alakuló ülése n szívesen
részt vettek volna. Egy turisztikai egyesület megalakításáról  van szó. A Tourinform
Iroda vezetőjét megkérdezte, hogy kinek küldték ki a meghívót. Válasza alapján
elmondható, hogy a meghívóval az idegenforgalomban aktívan dolgozók
legszélesebb körét megszólították. Lehet, hogy vannak olyan ok, akik úgy gondolják,
hogy ők is aktívan kapcsolódnak az idegenforgalomhoz, de tevékenységüket eddig
még nem igazán vették észre.
Senki nem zárkózik el az elől, hogy új tagok csatlakozzanak az egyesülethez, ha  a
munkában aktívan részt akarnak venni.
Az egyesületi forma mellett a legfontosabb érv az volt, hogy egy gazdasági
társaságnál a tagcserekor mindig a cégbírósághoz kell fordulni, az egyesületi tagok
esetében pedig egyszerűbb az adminisztráció.
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Dr. Halász Károly: A Képviselő-testület a július 14-i, rendkívüli ülésén a pályáza ttal
kapcsolatban minden fő kérdésről döntött. Nem döntött azonban arról, hogy az
egyesületbe kit delegálnak az önkormányzat részéről.  A testület eldöntötte azt, hogy
pályázni kíván, az egyesület létrejöttéhez hozzájárul és székhelyként a Tourinform
Iroda helyiségeit biztosítja. A testület ezen felhatalmazása alapján készült el a
pályázati dokumentáció. A pályázati dokumentációban már az egyesületi forma
szerepelt. Anélkül, hogy a pályázatot elveszítenék, ezt a működési formát nem lehet
megváltoztatni. Nem érti azt a kételyt, ami megfogalmazódott  a testület részéről:
néhány ember akarja ezeket a pénzeket elosztani. A legelső alkalommal 127 főt
hívtak meg az alakuló ülésre. A 127 megszólítottból 15 -en jelentek meg. Nem csak
meghívót, hanem tájékoztatót is küldtek a TDM szervezetről. Több alkalommal is
próbálkoztak az ülés összehívásával, de a  második ülésen is nagyon kevesen
jelentek meg. Az Idegenforgalmi Bizottság külsős tagját kérték meg, hogy segítsen
abban, hogy a vállalkozókat személyesen is megszólíthassák. Ekkor jelent meg 22
érdeklődő. Szeptember 1-jén a pályázatot be kellett adni. A pályázat feltétele volt,
hogy az egyesület létrejöjjön és annak bírósági bejegyzését kezdeményezzék. Ezen
a napon meg kellett alakítani az egyesületet, különben nem lehete tt volna
kezdeményezni a bírósági bejegyzést.
A bírósági végzésben kifejezetten azt írja a bíróság, hogy a lehető legkevesebb
létszámmal történjen az egyesület alakít ása, mivel minden egyes magánszemélytől
és szervtől külön-külön kell felhatalmazást kérni , akik alapító tagként vesznek részt.
Az egyesület megalakult, a  bejegyzési kérelmet benyújtották . A bíróság kérte az
alakuló ülés megismétlését,  de bizonyos dokumentumokat  már jóváhagyott. Az
egyesület közhasznú szervezetként kíván működni, melynek bonyol ult szabályait is
be kellett építeni az alapszabályba.
Az alapszabályt egy működő TDM szervezet alapszabálya átdolgozásával írták.

Dr. Molnár Attila: Mikor lesz az új alakuló ülés? Újra ugyanazokat a  személyeket
hívják meg?

Dr. Halász Károly: Az egyesület elnöke kérte, hogy ha annak idején 22 alapító tag
jelent meg, akkor a megismételt alakuló ülésen is ugyan azt a 22 tagot hívják meg.
Ez nem jelenti azt, hogy később nem léphetnek be  új tagok az egyesületbe. Az
egyesület bejegyzése a feltétele, hogy a pályázaton részt vehessenek. A pályázat
elbírálására január hónapban kerül sor.  December 31. és a pályázat elbírálása között
bárki beléphet az egyesületbe. Ettől kezdve az egyesület közgyűlése hozza meg a
legfőbb döntéseket. Végig kell gondolni, hogy 22 va gy 100 taggal egyszerűbb-e
bejegyeztetni egy egyesületet.

Hamrák Zsófia: A jegyzőkönyvben van rögzítve, hogy a vezetőség dönthet a z új
tagok belépéséről. Mai napig sincs rendezve az, hogy az Idegenforgalmi Bizottság és
az egyesület között milyen a képvis elet. Dr. Halász Károly úr az alakuló ülésen
„kinevezte magát” jegyzőkönyvvezetőnek, munkatársát pedig vezetőségi tagnak. Ez
is és az egész ügy nem demokratikus volta is zavaró. Valami itt tényleg nincs
rendben. Nagyon sokan nem kaptak meghívást az alakuló  ülésre, más forrásból
értesültek róla. Már az egyesület megalakulása kifogásolható.

Hornig Rudolfné: A 6.7. pontban az elnökség hatáskörébe tartozik a rendes tag
felvétele. Ne az elnökség, hanem a közgyűlés hozhasson határozatot.

Dr. Kerekes Tibor: Nem hallott még olyanról, hogy egy egyesületnél a tagfelvételkor
közgyűlést kell összehívni. A tagfelvétel minden egyesületnél a vezetőség dolga.
Ha a bíróság azt írja, hogy megismételt alakuló ülést kell tartani, akkor az nem
kibővített kört jelent.

Koppány Csaba: Ki nem kapott meghívót? Ha valaki „későn ébredt”, akkor lépjen be
később az egyesületbe.
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Hamrák Zsófia: Megalakul az egyesület 20 fővel és választanak egy vezetőséget.
Amikor duplájára bővül az egyesület tagsága, akkor az egyesületet elnökségi
tagságát is bővíteni kell. Miért kellett most 5 főt választani a 20 fős tagsághoz?

Dr. Halász Károly: Az alapszabály tervezetet abban a formában vitték az alakuló
közgyűlés elé, amit a bizottság látott és jóváhagyott. Az alakuló ülést megelőzően a
22 tagnak el kellett fogadnia az alapszabály tervezet végleges változatát, ami azt
jelentette, hogy pontonként tárgyalták meg az alapszabály tervezetet és a
változtatásokat így szavazták meg. Felvetődött akkor az a kérdés, hogy 5 vagy 3
tagú legyen-e az elnökség. Az eredeti javaslat 3 tagra vonatkozott. A jelenlevő 22 tag
azt mondta, hogy 5 tagú elnökséget válasszanak. Az alapszabályt így fogadták el. A
megismételt alakuló ülésen lehetőség van arra, hogy az alapszabályt módosítsák. A
vezetőség tagjait a 22 fő titkos szavazással választották meg. Az hiba volt, hogy a
kolléganőjét, mint az önkormányza t képviselőjét választották meg. Neve helyett az
„önkormányzat által kijelölt személyt” kellett volna szerepeltetni.
Senki nem maradt ki ebből a dologból, mert az egyes ület bejegyzése után bárki
csatlakozhat. A legfőbb döntéseket a közgyűlés hozza meg.
Működésképtelenné tennék az egyesületet, ha a tagfelvételről is a közgyűlésnek
kellene döntenie.

Nagy Zoltán: A Turisztikai Desztinációs Menedzsment feladata a turisztik ai térség
menedzselése. Nyugat-európai országokban az ilyen szervezetek nagyon jól
működnek. A pályázat kiírójának is az volt a célja, hogy hasonló szervezetek
létrejöjjenek, és azok a helyi idegenforgalomra fókuszáljanak. A város
idegenforgalmát legjobban reprezentálók az alakuló ülésen jelen voltak. Nem kétli,
hogy egy kibővített létszámú egyesület más elnökséget választott volna. De egy
szervezetben, mely a város idegenforgalma jobbítására jön létre, legfőképpen
azoknak a gondolatvilágát kell visszatükrö znie, akik reprezentálják a város
turizmusát. A legnagyobb szállásadók, éttermek ott voltak az alakuló ülésen. Az
egyesület elnökségében a fürdő, az erőd, a legnagyobb szálláshelyet biztosító
vállalkozó és a WF szabadidő központ vezetője is tag. Akik megha tározzák a város
idegenforgalmát, azok a vezetőségnek tagjai.

Győri István: Nem a Képviselő-testület kompetenciája, hogy egy megalakult
egyesület belső életét hogyan irányítják. A véleményt elmondhatják, de ne  a
Képviselő-testület akarjon döntést hozni a rról, hogy kik legyenek az elnökségi tagok.
Természetesen azon kívül, aki az önkormányzatot képviseli. Jogos az a felvetés,
hogy ha tömeges lesz a belépési szándék az egyesületbe, akkor az új belépőket is
képviselnie kell az elnökségben. Az alapszabályba lehet rögzíteni, hogy minden 15 új
belépő delegál egy elnökségi tagot. Minden problémát lehet rendezni, csak azt nem,
ha valaki érdektelenség miatt nem vesz részt a munkába, majd ezután reklamál.

Dr. Molnár Attila: Az alakuló taggyűlést úgy ismételhetik m eg, hogy azoknak
küldenek meghívót, akiknek eredetileg is küldtek. Megismételt közgyűlés lesz, de
kapjanak meghívót azok is, akiket első körben meghívta k. A TDM munkájába minél
több turisztikával foglalkozó embert kell bevonni.

Dr. Halász Károly: A testület ilyen módon nem szólhat bele az egyesület életébe.

Győri István: Kinek a kötelessége összehívni a közgyűlést?

Dr. Halász Károly: A megválasztott elnök hívja össze a közgyűlést.

Dr. Molnár Attila: Az egyesület bejegyzése sem történt  még meg.
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Zatykó János: A bizottság elnökét kell felkérni arra, hogy az eredetileg meghívott 127
személyt hívja meg újra az alakuló ülésre.
A Képviselő-testület jelölje ki azt a személyt, aki az önkormányzatot képviseli.
Kéri, minden érintettet hívjanak meg az alakuló ülésre.

Győri István: Azt kell feltételezni, hogy lesznek még olyanok, akik be kívánnak lépni
az egyesületbe. Szeretnék azt, hogy egy bizonyos számú belépő csoport  új tagot
delegálhasson az elnökségbe?

Dr. Halász Károly: Olyan határozatot hozhat a Képvi selő-testület, hogy a saját
képviselője milyen elképzelést képviseljen az alakuló ülésen.

Dr. Molnár Attila: Kéri a határozati javaslatban szerepeltetni, hogy a megismételt
alakuló közgyűlésre szóló meghívókat a bíróság hiánypótló végzésének megfelelően
az eredeti meghívotti körre terjesszék ki.

Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő -testület a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 11 igen szavazattal elfogadja.

226/2009.(X. 20.) képviselő-testületi határozat:

1., Komárom Város Önkormányzata hozzájárul ahhoz, hogy a tulajdonában lévő
2900 Komárom, Igmándi út 2. szám alatti ingatlant -  jelenleg  a Tourinform Iroda
használatában álló  helyiségek – a Komáromi Turisztikai Egyesület ingyenes
használatába adja abból a cél ból, hogy a fenti épület legyen az egyesület
székhelye és az által működtetendő helyi TDMSZ  irodája. A képviselő testület a
székhelyhasználatot a Komáromi Turisztikai Egyesület működésének idejéig, de
minimum a TDMSZ létrehozását támogató pályázat megvaló sulását követő öt
évig biztosítja. Hozzájárul továbbá ahhoz, hogy a KEM Bíróság a Komárom,
Igmándi út 2. szám alatti ingatlant a Komáromi Turisztikai Egyesület
székhelyeként jegyezze be.

2., Komárom Város Önkormányzata kinyilvánítja azt a szándékát, hogy alapító
tagként kíván belépni a Komáromi Turisztikai Egyesületbe.

3., Komárom Város Önkormányzata az alábbi személyt delegálja a Komáromi
Turisztikai Egyesület  megismételt alakuló közgyűlésére: Zatykó János 2900.
Komárom, Sport u. 50.

4., Komárom Város Képviselő-testülete felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy a
megismételt alakuló ülésre - a bírósági végzésnek megfelelően –  valamennyi,
Komárom turizmusában érintett vállalkozást, civil szervezetet, magánszemélyt
hívjon meg.

Határidő: azonnal, illetve a megismételt alakuló ülés időpontja
            Felelős:   Zatykó János polgármester
                           Dr. Halász Károly osztályvezető
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6., Napirendi pont: A Kelemen L. u. 22. szám alatti lőterem karbantartási munkáira
fedezet biztosítása.

Előadó: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az előterjesztést megtárgyalta a Műszaki és a Pénzügyi Bizo ttság.

Győri István: A bizottság az előterjesztést támogatja, de nem szeretnék , ha a hulló
vakolatot meszelnék le.

Hornig Rudolfné: A helyiségben javítás, glettelés és festés történik.

Zatykó János: Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 11 igen szavazattal elfogadja.

227/2009.(X. 20.) képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Képviselő-testülete a Kelemen László utca 22. szám alatt
működő lőterem karbantartási munkáihoz  500 E/Ft + ÁFA fedezetet biztosít
a 2009. évi költségvetés általános tartalékkerete terhére.

Határidő: azonnal
           Felelős: Zatykó János polgármester

    Császár Irén osztályvezető
    Varga Zsolt osztályvezető

Több napirend nincs, Zatykó János polgárme ster a részvételt megköszöni, az ülést
berekeszti.

Kmf.

Dr. Szeidl Bernadett Zatykó János
        aljegyző polgármester


